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 Antarctic Circle
The Antarctic Circle is the most southerly of the five major circles of latitude 
that mark maps of Earth. It line of latitude around Earth, at 66°30′ S. 
About 99% of Antarctica is covered by ice!  The Antarctic Circle is an imaginary 
line which marks where there is one whole day during which the sun does not 
set, and one whole day in which the sun does not rise.

南极圈
南极圈是标记地球地图的五个主要纬度圈中最南端的一个。它是环绕着地球位于南纬 
66°30′。
南极洲99%的面积都被冰覆盖！南极圈想象为一条线，它标示了一整天“日不落”太
阳不落下和不升起的地方。
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DAY 1 Depart from KLIA

DAY 2 Arrive in Buenos Aires, Argentina
Upon arrival at Buenos Aires in the evening, transfer to hotel.

 DAY 3 Buenos Aires  Ushuaia 
Hotel Breakfast / - / Hotel Dinner 

This morning, take a short flight to Ushuaia, the world’s 
southernmost city.

Ushuaia City Tour
The tour starts at the historical neighborhood La Misión, which 
was chosen by the first colonial settlers. Walk along the Brown 
and Solier districts, built by the first immigrants at the beginning 
of the 20th century. 

 DAY 4 Ushuaia
Hotel Breakfast / Local Lunch / Dinner Onboard

Tierra del Fuega National Park Tour 
Depart to Tierra del Fuego which is only 11km way from Ushuaia. 
Enroute, enjoy the picturesque scenery of Patagonian lakes, 
lagoons and rivers before we get to Ensenada Bay to have a 
panoramic view of the Redonda and Esterbo Island as well as 
the snow-scapped Mountains of Chile. Stroll along the Lapataia 
River and photostop at a vantage point with spectacular views 
of Condor Hill at the boarder of Chile. To complete the tour, 
you will visit the Southern Fuegian Railway Train station and 
take a ride of “End of the World Train” covers the National Park 
along forests and peat bogs. 

Join us on this purpose built itinerary where we venture 
into Antarctic wilderness where ice, winds and wildlife 
set the lead

On-board Antarctic Cruise
In the afternoon, board our vessel, the brand-new 
Ocean Victory to start your Antarctic expedition. Enjoy 
the view of the  Beagle Channel while we make our way 
from southernmost town in the world. 

DAY 5 At Sea
All Meals Onboard

Crossing the Drake Passage Southbound 
Set sail towards Antarctica and cross the reputed 
roughest sea-passage in the world, named in the honor 
of Sir Francis Drake, the great 16th century British explorer.
(Our days in the Drake Passage will be put to good use preparing 
for our arrival in Antarctica - your Expedition Leader will brief you 
comprehensively on how to stay safe and minimise your impact on this 
precious wilderness, as well as briefing you thoroughly on our plans for 
our time spent exploring, as well as sharing tailored lectures on Antarctic 
exploration history, wildlife, geology, glaciology and more! )

DAY 6 At Sea
All Meals Onboard

Cross into the Antarctica Convergence, the environment 
changes noticeably. Keep your camera ready as this is 
the time to watch for the first icebergs and the first sight 
of Antarctic land. Weather permitting, we may be able 
to make landfall in the South Shetland Islands, sail in 
ice-filled bays, while enjoying the company of seabirds, 
penguins, seals and whales. Taking advantage of the 
endless Antarctic daylight, exploration will continue well 
into the evening.

DAY 7 - 12  The Antarctica Peninsula
All Meals Onboard

Antarctica Adventure Awaits  
Example of the sightseeing :  
Marvel at the massive icebergs and vast glaciers on a 
Zodiac cruise in Paradise Bay. Be moved by penguins 
tenderly caring for their precious eggs, and fiercely 
defending their nests on Cuverville Island (64°S 40′). 
Watch cataracts of ice tumble into clear blue ocean 
on a hike over the active glaciers of Neko Harbour. 
Experience the Antarctica of old at historic huts such as 
Damoy Point, lovingly restored and open to all. 

Feel the spray of water from the blow of a humpback 
whale on a Zodiac safari in Wilhelmina Bay. Wonder 
at awe-inspiring scenery on a ship cruise through the 
Lemaire Channel. Watch city-sized tabular icebergs drift 
silently past the ship in the Antarctic Sound. Wherever 
we go on the Antarctic Peninsula, endemic wildlife, 
tantalising history and breathtaking natural beauty 
abound. We aim to cross The Antarctic Circle at 66 
degrees south and weather permitting, hope to do an 
activity there.
As we are at the mercy of nature at the end of the world, these above 
are examples of what we hope to see. We hope to do as many activities 
as we can when the weather permits. No matter what the weather 
entails, we will have a great time marveling at the beauty of Antarctica. 



This time of year, expect to see Antarctica penguins 
carefully tending their fluffy chicks, while their partners 
frantically hunt for food at sea. As the snow melts, 
opportunities for hiking onshore increase. Antarctic fur 
seals start to arrive in their summer feeding grounds, and 
humpback whale numbers increase as more of these 
gentle giants arrive at the end of their long migration. With 
luck, we may even see the young of these gentle giants. 

DAY 13 - 14 At Sea
All Meals Onboard

Crossing the Drake Passage Northbound  
We eventually depart Antarctica, on our way northwards 
back across the infamous Drake to Ushuaia, Argentina. 
During our time at sea, a variety of activities will be 
arranged on board or relax. 

At the last evening onboard, join the Captain and 
Officers for the Farewell Cocktail Party, Skål!

DAY 15 Ushuaia, Argentina  
Buenos Aires

Meal Onboard Breakfast / Local Lunch / - 

Bid farewell Antarctica expedition  
After hearty breakfast, enjoy the final day of Antarctica 
voyage before arrive back at the pier of Ushuaia. 

We will be transfer to airport, take a flight to Buenos Aires 
(3.25H). Upon arrival at Buenos Aires in the evening, transfer 
to hotel.

DAY 16 Buenos Aires / Depart for home
Hotel Breakfast / Local Lunch / -

Buenos Aires City Tour
Start tour at Plaza Mayo, flanked by city landmarks such as 
Casa Rosada, The Cabildo & the Metropolitan Cathedral. 
Next up is the fashionable Recoleta whose Alvear Avenue 
houses global brands for your shopping pleasure. We will visit 
the beautiful Cemetario Recoleta, resting place for the most 
influential personalities in Argentinian history including “Evita” 
Eva Peron. 

After lunch, drop by San Telmo, the oldest neighbourhood in 
Buenos Aires, famous for its antique wares. Lastly, stopover at 
Caminito, La Boca to marvel at the brightly colored houses 
and stroll the busy cobbled stone streets.

Transfer to airport for flight home.

DAY 17 Crossing International Dateline

DAY 18 Arrival Home
 

Arrive home with sweet memories.
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第1天 从吉隆坡国际机场出发

第2天 抵达布宜诺斯艾利斯，阿根廷
抵达阿根廷最大城市-布宜诺斯艾利斯后，送往酒店休息。

第3天 布宜诺斯艾利斯  乌斯怀亚, 阿根廷
酒店早餐 / - / 酒店晚餐 

今早，搭乘国内航班飞往世界上最南端的城市 - 乌斯怀亚，阿根廷。

乌斯怀亚市区（阿根廷）
参观20世纪初由第一批移民者建造的La Misión社区。沿着20世纪初
第一批移民建造的布朗区和索利尔区漫步。

第4天 乌斯怀亚，阿根廷 - 飞越南极洲邮轮 
酒店早餐 / 道地午餐 / 船上用晚餐 

火地岛国家公园之旅
沿路享受风景如画的帕塔哥尼亚湖泊、礁湖和河流直达恩塞纳达湾观赏
雷东达岛和埃斯托波群岛以及雪白的智利山。在拉帕塔亚河畔漫步，欣
赏绿湖和拉帕塔亚湾壮丽的景色。旅程结束前搭乘“世界尽头蒸汽火
车”游览整个国家公园。 

参与这场专门定制的探索北极之旅，没有固定行程一切活动取
决于航行时的天气及冰况，将由船长与探险队引领我们去探索
北极 。

启航探索南极之旅
下午，登上全新“海洋胜利号”南极探险游轮，一起深入这片世界
最后的净土。欣赏比格尔海峡，当我们从世界最南端的智利威廉姆
斯港口航行。

第5天 航行于南极洲
船上用餐

德雷克海峡南行 
我们将穿越风力强大的海域前往德雷克海峡。
（我们将充分利用在航行于德雷克海峡的时间，为我们抵达南极洲做准备——
探险队将给予全面介绍如何保持安全并尽量减少对这片珍贵荒野的影响，并向
您详细介绍我们的计划、分享关于南极探索历史、野生动物、地质学、冰川学
等的量身定制的讲座会！）

第6天 航行于南极洲
船上用餐

当您穿越拥有“魔鬼海峡”之称的德雷克海峡，周围环境已逐渐
变化。此时，请准备好与南极冰川面面相觑。航行在碎冰覆盖的海
域。若天气允许，抵达南设得兰群岛后，沿着充满冰雪的峡湾和壮
观的冰山进行巡游，同时享受着海鸟，企鹅，海豹和鲸鱼的陪伴。

第7-12天 南极半岛
船上用餐

你准备好探索南极？ 
观光景点举例：  
抵达天堂湾后，登上橡皮艇巡游探究地球悠长岁月中的冰山和冰
川。登上库佛维尔岛（南纬64度40分）欣赏还有着数量最多的间
投企鹅(金图企鹅)巢穴。来到纳克港观赏壮丽的景观，此冰川异常
活跃也常可见裂开的冰川倾倒入海奇景。继续探索南极半岛的历
史小屋，如达莫角。

在橡皮艇巡游于威尔米纳湾中，有机会观赏到座头鲸鱼。穿越勒梅
尔海峡观赏令人惊叹的美景，继续欣赏到像城市大小的冰山在南极
海峡，我们的船就在旁边漂过。登入南极半岛，我们的目标是穿越
南极圈--南纬66度。如果天气允许，希望能在那里展开活动。

每年的这个时候，你可以近距离观赏各种企鹅、海豹、鲸鱼等南极
野生动物，激发您无尽的摄影灵感。幸运的话，甚至可以看到这些
巨大的座头鲸幼崽。
由于我们在世界的尽头探险之旅将大由大自然影响，以上的行程是我们希望看
到的安排。我们希望在天气允许的情况下尽可能地进行更多的活动。不过无论
天气如何，我们都将惊叹于南极洲惊艳美景和度过一段独特非凡的体验！

第13-14 天 航行于南极洲
船上用餐

德雷克海峡北行 
虽然不舍得我们最终还得离开南极洲，穿越德雷克海峡返往乌斯
怀亚。返航途中可享受休闲时光，或参与各种船上的活动。

下午时分，参与南极探险游轮为你举办的告别宴会！

第15天 乌斯怀亚，阿根廷   
布宜诺斯艾利斯

船上用餐 / 道地午餐 / - 

告别南极探险之旅 
早餐后，探险游轮抵达乌斯怀亚后就结束南极探险之旅。

下午前往机场，搭乘国内航班飞往布宜诺斯艾利斯。在下午抵达后，转
送往酒店休息。 

第16天 布宜诺斯艾利斯，阿根廷 / 返回家园 

酒店早餐 / 道地午餐 / - 

布宜诺斯艾利斯市之旅
从五月广场开始，广场两侧为各著名城市地标，如卡萨罗萨达，卡维尔大
都会大教堂等。接下来到时尚的瑞科莱塔区，它的主要干道阿尔韦亚尔大
街，国际品牌商店林立，充分满足您的名牌购物渴望。我们也会带您参观
美观的瑞科莱塔名人公墓。这里是阿根廷历史上最有影响力人物的长眠
之地，包括“贝隆夫人”伊娃庇隆。

午饭后，我们将来到圣太摩，布宜诺斯艾利斯城内最古老的街区。这里最
著名的就是各类古董品。最后，来到卡米尼托，拉博卡欣赏其粉刷得色彩
鲜艳的房子，并在繁忙的鹅卵石街道漫步。

傍晚时分，前往布宜诺斯艾利斯国际机场飞往家园。

第17天 国际换日线

第18天 抵达家园
 

带着难忘又美好的回忆抵达家园。



Ocean Victory Expedition Cruise 海洋胜利号
Ship Type/Year : Expedition Ship, Nov 2021
Passengers : 192
Expedition staff & crew  : 100
Deck : 9
Tonnage : 8500
Length : 104.4m
Speed : 15.5
Draft : 5.1m
Built with highest Polar code 6 and Ice class 1A and X-Bow®-Infinity class.
X-Bow®-Infinity class, which provides high stability in rough weather and 
allows for the smoothest movements on high waves.

船型/建造  : 探险游轮，2021年11月
载客量 : 192
探险队员&船员 : 100
甲层 : 9
游轮吨位 : 8500
船长 : 104.4米
航速 : 15.5节
吃水 : 5.1米
极地旅游打造的豪华探险船舶航行标准，采用最高Polar6和
冰级 1A，挪威乌斯坦X-Bow®。
X-Bow®是能够在海浪航行中提供高度的稳定性顺畅通过。

ANTARCTICA

360 Observation deck360 Observation deck

BBQ DeckBBQ DeckBeagle RestaurantBeagle Restaurant

Jacuzzi Jacuzzi 

Balcony CabinBalcony Cabin

Library Library FitnessFitness

Stone Grill MealStone Grill Meal



快来聊一聊

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1.  Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2.  AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3.  AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make 
corrections as required.

4.  Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5.  For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6.  All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3. 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4. 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

欧美团 - 附加条规:
1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要，将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准，恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程，唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准，仅供两位成人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入住，则须

订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程，唯肯亚与摩洛哥除外)

Updated Date: OCT 2024

For Agent Use Only:

03-2705 8228
快来聊一聊  LET’S CHATAPPLE VACATIONSAPPLE VACATIONS

• Buenos Aires  Ushuaia • 布宜诺斯艾利斯  乌斯怀亚

• Ushuaia  Buenos Aires • 乌斯怀亚  布宜诺斯艾利斯

DOMESTIC FLIGHTS  区域航班

West Tours - Additional Terms & Conditions:
1. Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if 

required.
2. Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries 

of Europe & Other Countries)
3. Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except 

Hawaii)
4. Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 

3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. 
(Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

STAY 留宿 LOCATION 地点 HOTEL 酒店 RATED 等级

2Nights 2晚 Buenos Aires 布宜诺斯艾利斯 Park Hyatt Buenos Aires Hotel 布宜诺斯艾利斯柏悦酒店 5* or similar 5* 或同级

1Night 1晚 Ushuaia 乌斯怀亚 Los Cauquenes Hotel 考克内斯度假村 5* or similar 5* 或同级

11Nights 
11晚 Antarctica 南极洲                         Ocean Victory Expedition Cruise 

                        海洋胜利号邮轮

Balcony Stateroom - app. 20-24 m2 
20-24平米阳台房

(Included all meals & guided excursions) 
(包含全部餐点和导览选项)

*Complimentary Wi-Fi services in hotel lobby. (In-room Wi-Fi subject to hotel availability)  *酒店大厅均提供免费无线网络。（客房网络服务则因酒店而异） 

ACCOMMODATIONS 住宿

注释：所有酒店每日供应热早餐Note: Daily hot breakfast served in all hotels

•  12 Days 11 Nights Ultimate Antarctica 
expedition experience with brand new 
cruise - Ocean Victory

•  Crossing the Antarctic Circle at 66 degrees 
south 

•  Tierra del Fuego National Park entrance, 
Argentina 

•  End of the World Train, Ushuaia 

• 12天11晚 全新“海洋胜利号” 
 南极探险游轮
• 穿过南极圈接近南纬66度线
• 阿根廷火地岛国家公园
• 乌斯怀亚世界尽头蒸汽火车

HIGHLIGHTS  行程亮点 MEAL PLAN 餐饮安排

Number of Meals:
Lunch - 13 
Dinner - 12

餐饮数量:
午餐 - 13
晚餐 - 12

Humpback whaleHumpback whale Seal, Paradise BaySeal, Paradise Bay

Paradise BayParadise Bay


